
V Libochovanech dne 6. listopadu 2006 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Vášně opadly, vedení obce bylo za naprostého nezájmu obyvatelstva uplynulou středu večer zvoleno. 

Mladí zastupitelé získali post místostarosty a předsedy kontrolního výboru, ke spolupráci byl získán i 

řadový občan Libochovan, který bude v příštím období plnit funkci předsedy stavební komise. Pozici 

starostky obce jsem obhájila, takže moje poslední volební období před odchodem do důchodu zahajuji 

právě tento týden. Nové složení zastupitelstva najedete v již zveřejněném usnesení z ustavujícího 

zasedání z 1.11.2006 na webových stránkách obce. 

Velkoobjemové kontejnery, které do obce přistavujeme 4x ročně, opětovně odvezly velké množství 

odpadu, který by jinak skončil kdoví kde. Opětovně splnily svůj účel. Bohužel, jako již mnohokrát, si na 

náves někdo odložil odpad až po odjezdu kontejnerů, takže jej museli naši pracovníci uskladnit do doby 

dalšího svozu. Vaky na zelený odpad již také našly své příznivce, doufám, že se tento pokus osvědčí a 

v příštím roce budeme moci odpadní vaky objednat znovu. 

Před zimními měsíci budeme objednávat opravu veřejného osvětlení a rozhlasu. Několik lamp nesvítí, 

v Řepnici je hlášená porucha poslechovosti rozhlasu, takže budeme opravovat. Opravovat budeme 

také během zimy vnitřní zařízení sociálek v řepnickém Edenu a to našimi zaměstnanci. Byla bych ráda, 

kdyby se nám podařilo dát tuto budovu do provozuschopného stavu, protože kulturní akce nemáme 

možnost jinde zabezpečovat. 

V tomto týdnu proběhne jednání o stavu komunikace pod kamenolomem, na výsledek jsem opravdu 

zvědavá, dosavadní připomínky nepadly na příliš úrodnou půdu a stav vozovky je pro řidiče opravdu 

tristní. 

V uplynulém týdnu jsme se rozloučili se zemřelým panem Miloslavem Pejškem, který byl koncem 

70tých let předsedou NV, zemřel ve svých osmdesáti letech, po delší nemoci. 

Firma CS Beton z Velkých Žernosek nám poskytne sponzorský dar svými výrobky tak, abychom mohli 

vybudovat odpočinkové zákoutí ve dvoře Obecního úřadu pro ty, kteří budou u nás ubytovaní. Tím, že 

jsem mohla jednat o dalším využití nabídnuté slevy na materiál, zajistíme i položení pevného chodníku 

do Řepnice, který už dlouhou dobu občanům slibujeme. Není to jednoduché, protože proces převodu 

pozemků z vlastnictví státu (Pozemkového fondu) je časově neskutečně náročné. Tak náročné, že 

stavební řízení bylo zastaveno a budeme čekat další měsíce na to, než bude tato kauza převodu 

pozemku dokončena. Ale rozhodně neztrácím víru v jednání, které snad už někdo musí pochopit. 

Protože všechno co děláme, je pro naše obyvatele účelné a součástí našeho rozvojového plánu. 

V uplynulém týdnu začaly maminy s dětmi ve čtvrtek odpoledne cvičit, v podvečer si cestu do 

tělocvičny našli i malí fotbalisté, kteří podle současného trenéra mají velké problémy se základními 

pohybovými schopnostmi. Ty údajně jsou na bodě nula, což samozřejmě nemůže být dobrým vkladem 

pro úspěšné fungování fotbalového týmu žactva. 

  

Jedna příjemná zpráva na konec. Žákyně šesté třídy Lenka Skružná z naší obce dosáhla skvělého 

úspěchu a na víkendovém Mistrovství České republiky  v karate JKA obsadila skvělé 1.místo v kumite a 

3.místo v kata mladších žákyň. Fotografie najdete také na našich webových stránkách. 



  

  

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


